
PROTOKÓŁ NR XXVII/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 11 grudnia 2012 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni:  
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski 
Skarbnik Gminy Żmigród    Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu (lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 14 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił się do radnych o podanie kandydatur 
na Sekretarza sesji Rady Miejskiej. 
Radna Joanna Maria Kantor  zgłosiła kandydaturę Radnej  Marii Czesławy Rybki. 
Radny Henryk Bagiński zgłosił kandydaturę Radnego Damiana Sułkowskiego.   
Radna Maria Czesława Rybka  nie wyraziła zgody na pełnienie funkcji Sekretarza. 
Radny Damian Sułkowski wyraził zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali 
Radnego Damiana Sułkowskiego Sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał wniosek Pana Roberta 
Lewandowskiego Burmistrza Gminy Żmigród w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej 
w Żmigrodzie ( kserokopia wniosku stanowi załącznik do protokołu). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 

Podjęcia uchwał. 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały przez 
Panią Annę Dobrowolską Skarbnika Gminy Żmigród. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy Żmigród wyjaśniła, że dzisiejsza sesja 
został zwołana na wniosek Pan Burmistrza, ponieważ gmina otrzymała pismo w 
sprawie zwiększenia subwencji oświatowej. Zmiany do budżetu dotyczące subwencji 
można wprowadzić tylko uchwałą Rady. Subwencja oświatowa został zwiększona ze 
względu na wzrost składek, które w trakcie roku wzrosły. Kwota subwencji wynosi 
103.243,-zł. Dokonuje się zwiększeń i zmniejszeń w związku z otrzymanymi pismami 
oraz zmniejszenia i zwiększenia do planowanego wykonania;  
-103.243,-zł zwiększenie subwencji oświatowej, 
-22 tys. zł zmniejszenie zasiłków i pomocy w naturze, 



-13.300,- zł zmniejszenie zasiłków stałych. 
Dokonując zmian subwencji oraz dotacji, które zostały zwiększone zostały również, 
wprowadzone zmiany dotyczące dostosowania planu dochodów i wydatków do 
wykonania bądź przewidywanego wykonania w 2012 r. Następnie Pani skarbnik 
omówiła wszystkie zmiany, które zostały wprowadzone po stronie dochodów i 
wydatków. W wyniku zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 22.595,-zł. Po 
zmianach dochody wynoszą 50.851.293,14 zł, a wydatki 56.318.879,74 zł. 
Radna Halina Szaniawska czy w pomocy społecznej środki zostały zmniejszone, 
czy poprzestawiane. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy Żmigród w pomocy społecznej środki 
zostały zmniejszone o kwotę dotacji. Ponadto zmniejszeniu uległa kwota ok.27 tys.zł 
po stronie wydatków według planu Kierownika GOPS. Środki w pomocy społecznej 
zostały poprzesuwane pomiędzy paragrafami ,a środki  które zostaną 
niewykorzystane, gdzie były za duże według planu  Pani kierownik i według wyliczeń 
do końca roku , zostały zagospodarowane w innych miejscach w budżecie. 
Radna Halina Szaniawska powiedziała, że jest zasmucona zmniejszeniem środków 
w pomocy społecznej o kwotę 22 tys.zł . 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy Żmigród poinformowała, że kwota 22 
tys. zł to jest kwota zmniejszonej dotacji. Urząd Wojewódzki przesłał pismo o 
zmniejszonej dotacji dla pomocy społecznej  i dlatego muszą być zmniejszone.  
Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za” ), 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXVII.191.2012 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1417. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 
 

 


